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DONGFENG MOTOR GROUP COMPANY LIMITED* 

東風汽車集團股份有限公司 

（於中華人民共和國註冊成立的股份有限公司） 

（股份代號：489） 

 

澄清公告 

關於二零二四年中期業績公告 

 

茲提述東風汽車集團股份有限公司（「本公司」）日期為二零二四年八月二十九日發佈

的二零二四年中期業績公告（「中期業績公告」）。除另有指明外，本公告所用詞彙與該

公告所界定者具有相同涵義。 

本公司謹此澄清，中期業績公告的英文版本發生文書之誤如下（劃線部分）（中期業績

公告的中文版並無改動）: 

CLOSURE OF REGISTER OF MEMBERS  

The register of members of the Company will be closed from Monday, 16 September 

2024 to Monday, 23 September 2024 (both days inclusive). In order to be entitled to 

the interim dividend, H shares shareholders who have not registered the transfer 

documents are required to deposit the transfer documents together with the relevant 

share certificates at Computershare Hong Kong Investor Services Limited, the H 

share registrar of the Company, at Rooms 1712-1716, 17th Floor, Hopewell Centre, 

183 Queen’s Road East, Wan Chai, Hong Kong at or before 4:30 p.m. on Friday, 13 

September 2024 (Hong Kong time), being the last share registration date. 



本公司確認，除上述澄清內容外，中期業績公告所載其他內容均無改動。本澄清公告

為中期業績公告的補充，應與中期業績公告一併閱讀。 

 

承董事會命 

      楊青 

董事長 

中國武漢，二零二四年九月二日 

 

於本公告日期，本公司執行董事為楊青先生、周治平先生及尤崢先生；以及本

公司獨立非執行董事為宗慶生先生、梁偉立先生及胡裔光先生。 

 

* 僅供識別 


